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Høringssvar fra Ungeråd KBH vedrørende forslag om 
trafikale ændringer på vejene omkring Korsager Skole  

Mange tak for invitationen til at skrive et høringssvar til indstillingen fra Teknik- og 
Miljøforvaltningen. Vi håber, at I vil tage vores tanker og overvejelser med i jeres videre arbejde.  

Godt initiativ – men alle skoler skal have mere tryghed 

Det er et super initiativ at skabe mere fokus på trygge og sikre skoleveje. Det er vigtigt, at alle børn 
skal kunne cykle sikkert igennem trafikken, og færdes om morgenen på den sikreste måde.  

Det ville selvfølgelig være ideelt, at sådanne initiativer også blev sat i kræft ved mere end et 
”mindre antal skoler”, da næsten alle københavnske folkeskoler døjer med et trafikkaos om 
morgenen med mange bilister, der vil dominere. Det ville forhåbentlig også intensivere elevernes 
brug af cykel som transportmiddel om morgenen. Ungeråd KBH opfodrer til, at man derfor 
begrænser kørsel ved alle københavnske folkeskoler over længere tid, såfremt nabokørsel stadig 
er mulig. 
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Sylvester Windahl, Ungerådsmedlem, Valby  
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